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تجارت

همبستگی ملی 
راهكار عبور از مشكلات اقتصادی

ادامه از صفحه یک
... سرشار و خداداد بهترین بهره ها را گرفت و از خیزاب های پرتاطم 
مشکات عبور کرد. کشور در حال حاضر در شرایط حساس وخطیری 
قرار دارد و بر اساس آنچه که در ابتدای یادداشت ذکر شد عبور از شرایط 
دشوار فعلی با قدری تدبیر و درایت از سوی مسئولان و همبستگی ملی 
به هیچ وجه غیرممکن نیست و این همبستگی ملی با استفاده از ظرفیت 
های سرزمینی کشورمان امر مهم و غیر قابل انکاری است.  اشتراکات 
فراوان اقوام ایرانی در حوزه های مختلف مذهبی و اجتماعی و تمسک 
به این اشتراکات می تواند ما را در ایجاد همبستگی ملی یاری و تقویت 
کند. اینکه چرا به اینجا رسیده ایم و چکار باید می کردیم تا چنین نشود 
بحث و مقوله ای اس��ت که بعدا و با فراغ بال باید به آن پرداخت و در 
حال حاضر بایس��تی به فکر نجات کش��ور از ورطه آس��یب ها و نارسایی 
ها و تبعات  ناشی از سیاست های غلط برخی کارگزاران مان باشیم و 
با وحدت و هموندی دست به دست هم بدهیم و مانع از آن شویم که 
وضعیت بدتر از این که هس��ت بش��ود،  بلکه تا آنجا که ممکن اس��ت و 
اوضاع را به سمت بهبودی و بهتر شدن سوق دهیم و موجبات تامین 

امنیت و آرامش مردم سرزمین مان را فراهم بیاوریم. 

رشد چهار درصدی تولید تایر در نیمه نخست امسال
سخنگوی انجمن صنفی تایر ایران اعام کرد: در نیمه نخست امسال ٢٣ میلیون 
و ۵٨۶ هزار و ٢٣٩ حلقه انواع تایر در کشور تولید شد که در مقایسه با مدت مشابه 
پارسال چهار درصد رشد داشته است. »مصطفی تنها« در گفت وگو با ایرنا افزود: 
وزن تولیدات یاد شده ١٣٧ هزار و ٨١۵ تن بود که از نظر وزنی در مقایسه با ۶ ماه 
نخست پارسال پنج درصد کاهش داشته است. وی، افزایش حلقه ای و کاهش 
وزنی را به معنای تولید کمتر تایر سنگین و تولید بیشتر تایرهای سبک عنوان کرد. 
این مقام صنفی خاطر نشان کرد: در نیمه نخست امسال هشت میلیون و ۵٠٠ هزار 
حلقه تایر سواری به وزن ۵٩ هزار و ٣٧٧ تن، ۶۶۶ هزار و ۵٧٧ حلقه تایر وانتی به 
وزن ١٠ هزار و ١٢١ تن، ٣٣٨ هزار و ۵٧٧ حلقه تایر باری و اتوبوسی به وزن ٢٣ 
هزار و ۵١٨ تن، ١٠۵ هزار و ٧٩٩ حلقه تایر کشاورزی سبک به وزن هزار و ۴٣٠ 
تن و ٩٠ هزار و ۴٣٧ حلقه تایر کشاورزی سنگین به وزن هفت هزار و ٢٨ تن تولید 
شد. سخنگوی انجمن صنفی تایر ایران ادامه داد:  در این مدت همچنین ١٧ هزار و 
٢٠١ حلقه تایر راه سازی و صنعتی به وزن هزار و ٨٠١ تن، ۵٧۵ هزار و ۴٩٣ حلقه 
تایر دوچرخه به وزن ۴٩۶ تن، یک میلیون و ٩٩٧ هزار و ٩٩١ حلقه تایر موتور به 
وزن پنج هزار و ۵٣٢ تن، ٧٩۴ هزار و ٩٣١ حلقه تیوب خودرو به وزن هزار و ٩٢۴ 
تن، چهار میلیون و ٩٠٨ هزار و ۴٢٩ حلقه تیوب دوچرخه و موتور به وزن هزار 
٩٢۵ تن و ٢ میلیون و ١۵٣ هزار و ٩٧١ حلقه سایر محصولات )مثل تایر فرقون، 

اسکوتر، نوار نقاله و غیره( به وزن چهار هزار و ٧٠۶ تن تولید شد.

يادداشت

گروه تجارت:  رییس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی تهران با 
اشاره به سفر هیات بازرگانی ایران به چین اعلام کرد: در این سفر، اتاق 
بین المللی چین که 5۰۰ شرکت عضو آن هستند، برای سرمایه گذاری 
در طرح های زودبازده ایران به خصوص در دو بخش معدن و کشاورزی 
اعلام آمادگی کرد.  به گزارش تجارت،    »مسعود خوانساری« در هشتمین 
نشست هیات نمایندگان اتاق بازرگانی تهران درباره سفر چین گفت: قرار 
بود این سفر در دو سال گذشته انجام شود که در نهایت، هفته گذشته 
در سفر به چین مذاکراتی با اتاق بازرگانی چین، پکن، شانگهای و برخی 

سازمان های دیگر داشتیم.
وی این جلسات را موثر خواند و درباره توافقات انجام شده تصریح کرد: 
با اتاق چین برای تاسیس کمیته مشترک داوری توافق داشتیم تا بتوانیم 

اختافات بین تجار و صنعت گران را آنجا حل و فصل کنیم.
خوانساری با بیان اینکه چینی ها از سال ٢٠١٢ تا ٢٠١٩ حدود ٢ هزار و 
٢٠٠  میلیارد دلار در خارج از کشور سرمایه گذاری کردند، اعام کرد: یک 
سوم تجارت چین در اتاق شانگهای انجام می شود. این اتاق سال گذشته 
در نخستین نمایشگاه واردات برای چین توانست ۵٢ میلیارد دلار قرارداد 
ببندد. امسال نیز ٧١ میلیارد دلار در طول پنج روز از برگزاری این نمایشگاه 
قرارداد امضا شد. وی با بیان اینکه حضور ایرانیان در این نمایشگاه در شان 
جمهوری اسامی ایران نبود، بیان کرد: متاسفانه ایران در این نمایشگاه 
به صورت تخصصی ش��رکت نکرده و تنها در یک غرفه محصولاتی 
مانند پس��ته و فرش عرضه می کرد. رئیس اتاق بازرگانی تهران س��طح 
زیربنای نمایشگاه را دو میلیون متر مکعب اعام کرد و افزود: چینی ها از 
همه کشورها خواسته اند که صادرات خود را به نمایش بگذارند و خرید 

توسط چینی ها انجام شود. این نمایشگاه امکان خوبی برای ایران است 
که محصولات صادراتی خود را نمایش داده و عرضه کند. 

  �اع�لام آمادگ�ی چی�ن ب�رای همکاری ب�ا ای�ران در زمینه 

گردشگری
ب��ه گفته خوانس��اری چینی ها برای ص��ادرات ایران مانند محصولات 
کش��اورزی تعرفه ه��ای ترجیح��ی قائل ش��ده اند و همچنین انجمن 

شرکت های زودبازده اعام آمادگی کرده  که در موضوع نیروگاه با ایران 
همکاری کند. وی با اشاره به موضوع گردشگری بیان کرد: چینی ها در 
سال ٢٠١٩ حدود ١٢٠ میلیارد دلار در خارج کشور صرف گردشگری 
کرده اند که پیش بینی می شود تا سال  ٢٠٢۵ به ٢٠٠ میلیارد دلار برسد. 
همه اتاق های این کشور اعام آمادگی کردند که با ایران در این زمینه 
همکاری داشته باشند. رئیس اتاق بازرگانی تهران با اشاره به پتانسیل های 
بالای چین گفت: در این سفر همچنین مذاکرات درباره طراحی پلتفرم 
انجام شد تا به صورت تهاتر بتوانیم با چین تجارت داشته باشیم. وی با 
اشاره به رتبه در ایجاد سهولت کسب و کار بیان کرد: بر اساس بخشنامه 
سال ٩٠ سازمان ثبت شرکت ها، افراد برای ثبت شرکت باید گواهی عدم 
سوء پیشینه داشته باشند. از آنجا که این بخشنامه خاف قانون تجارت 
است به دنبال لغو آن هستیم. خوانساری با اشاره به آخرین گزارش بانک 
جهانی اظهار کرد: مجموع تولید ناخالص جهان در سال ٢٠١٨ حدود ٨۵ 
تریلیون دلار بوده که سهم ١۵ کشور اول دنیا از تولید ناخالص داخلی ٧۵ 
درصد است؛ در این میان سهم آمریکا ٢٣.٨ و سهم چین ١۵.٨۶ درصد 
بوده است. وی با بیان اینکه ایران از نظر تولید ناخالص داخلی مقام ٢٧ 
دنیا را دارد، افزود: پیش بینی بانک جهانی و بسیاری کارشناسان این است 
که سومین بحران مالی جهانی بعد از بحران های ١٩٣٠ و ٢٠١٨ در حال 
وقوع است. خوانساری تصریح کرد: تاش کشورهای بزرگ مانند روسیه، 
هند و چین برای خروج دلار از مبادلات تجاری، افزایش بی سابقه دیون 
کشورهای غربی، خروج آمریکا از پیمان های منطقه، مشکات اتحادیه 
اروپا و جنگ تجاری آمریکا و چین از جمله دلایل نامطلوب پیش بینی 

کردن آینده اقتصاد است.

رییس اتاق بازرگانی تهران:

 چینی ها آماده سرمایه گذاری در طرح های زودبازده ایران 

روابط بخش خصوصی و قوه قضاییه هدفمند می شودافزایش قیمت ها ارتباطی به بنزین نداردتکلیف تاجران جامانده از تخفیف های اوراسیا 
رئیس سازمان توسعه تجارت ایران به تمام 
تاجرانی که نتوانس��ته اند از تخفیف های 
توافقنامه اوراسیا بهره مند شوند، اطمینان 
خاطر داد که هزینه اضافی پرداخت شده 
به آن ها بازگشت داده می شود. صبح امروز 

)سه شنبه( معاون بازرگانی وزیر جهاد کشاورزی در نشست هیات 
نمایندگان اتاق بازرگانی تهران اعام کرد که درباره تخفیف های 
پنج کشور طرف قرارداد اوراسیا مباحث ضد و نقیضی شنیده می شود، 
چنانچه برخی صادرکنندگان مدعی هستند که علیرغم اعمال شدن 
تخفیفات از طرف ایران، این کشورها هنوز تخفیف های مقرر را اعمال 
نکرده اند.در این زمینه »حمید زادبوم«، گفت: تجار باید گواهی مبدا 
اوراسیا تهیه کنند، اما ممکن است برخی از آنان همچنان با فرم های 

قبلی مشغول فعالیت باشند.

قائم مقام وزیر صمت در امور بازرگانی 
از فعال شدن سامانه ١٢۴ برای دریافت 
ش��کایات مردم��ی از قیمت کالا ها، از 
ساعت ٧ تا ٢٢ خبر داد. به نقل از صدا 
و سیما، حسین مدرسی خیابانی با بیان 

اینکه سامانه ١٣۵ سازمان تعزیرات حکومتی نیز برای دریافت 
گزارش های مردمی فعال ش��ده اس��ت، گفت: فهرس��ت قیمت  
کالاهای اساسی در اپلیکیشن آپ نیز به مردم ارائه شده است. 
س��ه میلیون واحد صنفی داریم که نمی توانیم برای هر کدام از 
آن ها یک بازرس بگذاریم از مردم خواس��ت از فروش��گاه هایی 
خرید کنند که برچسب قیمت کالا دارند . برای اطمینان مردم 
از مبارزه تنظیم بازار با س��وء اس��تفاده کنندگان ش��رایط کنونی 

تخلفات آن ها در سامانه ١٢۴ و اپلیکیشن آپ قرار می گیرد.

تازه ترین نشست روسای اتاق های سراسر 
کش��ور برگزار شد. اعضای هیات رئیسه 
اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی 
ایران ضمن تقدیر از فعالیت های سه دهه 
محمدمهدی بهکیش، محمد خزاعی را 

به عنوان دبیر کل جدید کمیته ایرانی ICC معرفی کردند.  در ادامه 
این نشست، غامحسین شافعی رئیس اتاق ایران با اشاره به جلسه 
اخیرش با معاونان قوه قضاییه، خواستار ایجاد وحدت رویه میان قوه 
قضاییه و اتاق های بازرگانی سراسر کشور شد. به گفته رئیس اتاق 
ایران اگرچه معاونت های قوه قضاییه در استان ها به فعالان اقتصادی 
و اتاق های بازرگانی کمک می کنند اما اقدامات این چنینی معمولا 
پراکنده است. بر همین اساس ضروری است که در قالب یک برنامه 

مدون، وحدت رویه ای میان این دو نهاد شکل گیرد.

گروه راه و مسکن: وزیر راه و شهرسازی با اشاره به اینکه برقی کردن 
خط�وط ریل�ی از جمل�ه سیاس�ت های مهمی اس�ت ک�ه در وزارت راه و 
شهرسازی دنبال می شود، اقدام دیگر این وزارتخانه برای کاهش انتشار 
گازهای گلخانه ای را استفاده از سوخت مازوت کم سولفور در حمل ونقل 

دریایی عنوان کرد.
به گزارش تجارت، محمد اسامی در گفت وگو با خبرنگار پایگاه خبری 
وزارت راه و شهرسازی، با اشاره به اینکه این وزارتخانه در تمام شقوق 
حمل و نقل، ساختمان و شهرسازی اقدامات گسترده ای برای صرفه جویی 
در مصرف س��وخت و کاهش انتش��ار گازهای گلخانه ای در دستور کار 
خود قرار داده است، گفت: یکی از اقدامات در ساختمان سازی، مبحث 
١٩ است که بازنگری آن انجام شد و به سازمان نظام مهندسی نیز تاکید 
می کنیم که بر رعایت این مبحث در طراحی و ساخت، نظارت کند؛ مردم 
نیز باید بر رعایت این مبحث اهتمام داشته باشند زیرا رعایت آن ضمن 
صرفه جویی در مصرف س��وخت، س��هم زیادی در پیشگیری از انتشار 

گازهای گلخانه ای خواهد داشت.
وی با اشاره به اینکه نوسازی ناوگان حمل و نقل در کشور نیز با شتاب 
زیاد در چند سال اخیر در کشور انجام شده است، افزود: این حرکت به 
دلایل برخی مش��کات مالی تا اندازه ای در رکود قرار گرفت، اما ما در 
سال جاری مجددا با اهتمام ویژه ای توسعه ناوگان را دنبال می کنیم تا 
از این طریق بتوانیم با این نوسازی خودروهای فرسوده بیش تری را از 

مدار خارج کنیم.
اس��امی عنوان کرد: در بحث حمل و نقل ریلی نیز بحث اس��تفاده از 
لوکوموتیوهای پیشرفته، نوسازی لوکوموتیوها و ناوگان ریلی را در دستور 
کار داریم و امسال یکی از برنامه های ما مبلغ ٢٠٠٠ میلیاردتومانی بود که 
از محل تبصره ١٨ در دستور کار قرار گرفت؛ همچنین یکی از آیتم هایی که 
دنبال می کنیم برقی کردن خطوط ریلی است که از گذشته قراردادهایی 

منعقد شده بود و به دنبال فعال سازی این قراردادها هستیم.
  �اس�تفاده از س�وخت مازوت با س�ولفور پایین در حمل و نقل 

دریایی 
 IMO وی همچنین خاطرنشان کرد: در بخش حمل و نقل دریایی الزام
این است که ما بتوانیم از سوخت مازوت با سولفور کمتر استفاده کنیم که 
این الزام را هم از نظر قانونی و هم به دلیل اعتقادی که ما برای کاهش 
انتشار گازهای گلخانه ای داریم در دستور کار سازمان بنادر و شرکت های 

کشتیرانی ما قرار دارد.
کاهش 3۰  � درصدی زمان سفر هوایی در تعدادی از مسیرها

وزیر راه و شهرسازی اظهار داشت: موضوع دیگر کاهش دادن مسافت 
زم��ان پ��رواز هواپیماها در فضای کش��ور در بحث پروازهای عبوری و 
کشوری است و ما امروز ٣٠ هزار کیلومتر راه هوایی جدید را در کشور 
ایجاد کرده ایم و ۶٠ هزار کیلومتر موجود به ٩٠ هزار کیلومتر افزایش 
یافت؛ در بعضی از مسیرهای پروازهای عبوری و داخلی ما تا ٣٠ درصد 

زمان سفر را کاهش داده ایم و این امر نیز از اقدامات بزرگ انجام شده در 
خصوص کاهش گازهای گلخانه ای در کشور بوده است.

  �تاس�یس ش�رکت قطاره�ای حومه ای با مش�ارکت بخش 
خصوصی و شهرداری ها

اسامی در دستور کار قرار داشتن شهرسازی هوشمند و ریل پایه را از 
دیگر مباحث مورد تاکید دانس��ت و گفت: شهرس��ازی هوش��مند نیز به 
منظور نیل به ش��هر س��بز در وزارت راه و شهرس��ازی به صورت جدی 
دنبال می شود؛ یعنی برآیند در این شهرسازی که ریل پایه و مبحث ١٩ 
در ساختمان سازی آن رعایت شده و ناوگان حمل و نقل آن نیز نوسازی 
شده باشد، برآیند مورد انتظار وزارت راه و شهرسازی است که مردم در 
آن زندگی مطلوب تری داشته باشند و از آلودگی کمتری نیز رنج ببرند. در 
این راستا تاسیس شرکت قطارهای حومه ای در کان شهرها نیز مصوب 
شده است و این مورد نیز هم در قانون دیده شده هم آیین نامه و اساسنامه  
آن در دولت تصویب شده بود و اکنون در آستانه تاسیس این شرکت با 

مشارکت بخش خصوصی و شهرداری ها هستیم.
وزیر راه و شهرس��ازی درخصوص منابع نوس��ازی ناوگان حمل و نقل 
درکش��ور نیز گفت: منابع این طرح از محل تبصره ١٨ قانون و منابع 
صندوق توسعه ملی که برای این امر در نظر گرفته شده و با استفاده از همه 

ظرفیت های داخل کشور این نوسازی را انجام خواهیم داد.
وی افزایش قیمت مصالح ساختمانی به دنبال افزایش قیمت بنزین را 
رد کرد و با اشاره به اینکه سهم بنزین در قیمت کالای تمام شده چندان 
قابل توجه نیست، گفت: سازمان تعزیزات و سایر دستگاه های مربوطه 
باید در صورت مشاهده با خاطیان برخورد کنند و احدی اجازه ندارد چه 
در بخ��ش دولت��ی و چ��ه در بخش خصوصی در این خصوص قیمت ها 

را افزایش دهد.

وزیر راه و شهرسازی:

نمك پاشيدنتداوم تلاش ها برای برقی کردن خطوط  ریلی
 روی زخم شهروندان 

ادامه از صفحه یک
...عک��س روز صحن��ه ای از زمی��ن خوردن عاب��ران پیاده روی پله های پل 
هوایی ولنجک تهران را به تصویر کشید و در شرح عکس با عنوان " پله پله 
تا ماقات لغزندگی" بروز این مشکات در روز برفی تهران برای شهروندان 
را به سخره گرفت.  عکس سقوط چهار دختر نوجوان و جوان روی پله های 
فلزی و پر از برف و سراسیمگی و ترس چند زن دیگر را به تصویر کشده که 
تاش می کنند با اتکا به میله ها از زمین خوردن خود و یک کودک جلوگیری 
کنند. بالای پل چند عابر دیگر به این صحنه می نگرند و هر یک با واکنشی 
خاص خود در قاب عکاس به تصویر کشیده شده اند. آنچه این عکس ساده 
را خاص کرده متنی است که به عنوان " پله پله تا ماقات لغزندگی" درشرح 
عکس زیر تصویر در روزنامه همشهری که ارگان شهرداری تهران شناخته 
می شود منتشر شده است و ماجرا را تاسف برانگیز و تلخ و دردناک می کند.  
دیدن چند دختر جوان که روی پله های فلزی سر خورده و به صورتی خطرناک 
زمین خورده اند و کیف و کاسورهایشان رها شده بیشتر از آنکه طنزآلود یا 
خنده دار باشد متاثر کننده و تاسف انگیز است. در عکس ١۴ نفر اعم از مرد 
و زن و جوان و کودک و پیر به تصویر کشیده شده اند که هر یک می توانند 
خواهران ما، پدران و مادران ما و کودکان ما باشند. شهروندانی که به خاطر 
کم کاری مجموعه شهرداری در برف روبی از خیابان ها و معابر دچار حادثه 
شده اند و حالا با لحنی طنزآلود سوژه روزنامه منتسب به شهرداری هستند. 
عکاس عکس البته ننوش��ته ش��هروندانی که در روزی برفی و س��رد تنها به 
خاطر کم کاری و غافلگیر شدن مجموعه شهرداری آن هم در حالی که از 
چند روز قبل هشدار بارش برف از سوی هواشناسی منتشر شده بود زمین 
خوردند با دستی شکسته، پایی آسیب دیده و یا ضربه ای هولناک بر سر از جا 
برخاستند یا از آن سقوط جان سالم به در بردند. هر چند نیم نگاهی به افزایش 
محسوس آمارهای مربوط به شکستگی دست و و پا و لگن در روزهای برفی 
تهران خود گویای سرنوشت حوادثی از این دست است. این البته نخستین بار 
نیست که روزنامه همشهری به صورتی مستقیم یا غیر مستقیم به انتقاد از 
عملکرد شهرداری تهران می پردازد. این روزنامه در تیتر نخست شماره روز 
یکشنبه خود بعد از بارش برف تهران با تاکید بر غافلگیر شدن شهرداری به 
انتقاد از وضعیت معابر شهری پرداخت که در نوع خود بی سابقه بود و مورد 
توجه بسیاری از رسانه ها قرار گرفت و برخی  رویکرد تازه مدیران روزنامه 
همشهری در انتقاد از عملکرد شهرداری را نشانه استقال نشریه و به فال 
نیک گرفتند اما انتشار این عکس و شرح آزار دهنده آن انگار نمک پاشیدن 
به زخم مردمی است که در روزهای آلوده ، پرترافیک و برفی تهران با هزار و 
یک مشکل دست به گریبانند و نباید زمین خوردنشان بهانه ای برای تمسخر 

یا حتی تسویه حساب ها باشد.

سرمقاله

خبر

مدیرکل مس��کن روس��تایی بنیاد مس��کن 
انقاب اس��امی با اع��ام اینکه با نظارت 
و فعالی��ت بنیاد مس��کن انقاب اس��امی 
بی��ش از ی��ک میلی��ون واحد مس��کونی در 
ش��هرهای کوچک و روستاها مقاوم سازی 
و بهس��ازی ش��ده اند، گفت: بر اساس طرح 

جامع مس��کن، احداث س��الیانه ٢٠٠ هزار 
واحد مس��کن روستایی توسط بنیاد مسکن 

انجام می شود.
حمیدرض��ا س��هرابی مدی��رکل مس��کن 
روس��تایی بنیاد مس��کن انقاب اسامی در 
گفت وگو با خبرنگار پایگاه خبری وزارت راه 

و شهرس��ازی، در خصوص ساخت، سالیانه 
٢٠٠ هزار واحد مسکونی که بر اساس طرح 
جامع مس��کن بر عهده بنیاد مسکن انقاب 
اسامی قرار گرفته است نکاتی را ارایه کرد 
و گفت: مشخصا بنیاد مسکن، متولی احداث 

مسکن در نقاط روستایی است.

برگزاری نشست پیاده سازی سامانه جامع مهندسان 
سرپرست دفتر توسعه مهندسی ساختمان وزارت راه و 
شهرسازی از راه  اندازی آزمایشی سامانه جامع مدیریت 
اعضای نظام مهندسی ساختمان تا پایان امسال خبر داد 
و گفت: ایجاد سایر سامانه های کنترلی از جمله سامانه 
یکپارچه صدور پروانه اش��تغال به کار مهندس��ی برای 

اشخاص حقیقی و حقوقی از دیگر اهدافی است که در 
این سامانه دنبال می شود. به گزارش خبرنگار پایگاه خبری 
وزارت راه و شهرس��ازی، جلس��ه مربوط به سامانه جامع 
مدیریت اعضای نظام مهندسی ساختمان با مدیرکل دفتر 
مقررات ملی و کنترل ساختمان در ساختمان دادمان وزارت 

راه و شهرسازی برگزار شد.

مدیرکل دفتر مقررات ملی و کنترل ساختمان در جمع بندی 
این جلس��ه اعام کرد: س��امانه جامع مدیریت اعضای 
سازمان های نظام مهندسی ساختمان به منظور جمع آوری 
اطاعات مهندس��ان سراس��ر کش��ور و سازمان های 
نظام مهندسی با هدف شناخت تمامی ظرفیت های انسانی 

در بدنه مهندسی اعضا راه اندازی می شود.

احداث سالیانه 2۰۰ هزار واحد مسکن روستایی سامانه آزمایشی جامع مدیریت اعضای نظام مهندسی راه اندازی می شود راه و مسكن 
www.tejaratonline.ir

اتمام پروژه های فرودگاهی سيستان و بلوچستان تا پايان امسال

مشاركت بيش از 400 شركت داخلی و خارجی در نمايشگاه لوازم خانگی تهران

مصطفی صفایی معاون عملیات فرودگاهی ش��رکت فرودگاه ها و 
ناوبری هوایی ایران در بازدید از پروژه های فرودگاه زاهدان از اتمام 
طرح های در دست اجرای فرودگاه های زاهدان، زابل و ایرانشهر تا 

پایان امسال خبر داد.
ب��ه گ��زارش پای��گاه خبری وزارت راه و شهرس��ازی به نقل از روابط 

عمومی فرودگاه های سیس��تان و بلوچس��تان، مصطفی صفایی در 
س��فر خود به زاهدان گفت: هدف از این س��فر بازدید از پروژهای در 
ح��ال اج��رای ف��رودگاه زاهدان و فرودگاه های اقماری و بررس��ی و 

کنترل پروژه هاست.
معاون عملیات فرودگاهی شرکت فرودگاه ها و ناوبری هوایی ایران 

در خصوص نقش فرودگاه های سیستان و بلوچستان در توسعه پایدار 
این اس��تان عنوان کرد: فرودگاه زاهدان یکی از فرودگاه های مهم 

کشور است که باید نگاه ویژه ای به آن داشته باشیم.
وی بی��ان ک��رد: تم��ام پروژه های اجرایی از جمل��ه جابه جایی دیوار 
حفاظتی ضلع جنوب و شمال شرقی، ساختمان جنبی فرودگاه زاهدان 

و ساختمان های سپاه فرودگاه ایرانشهر و پلیس فرودگاه زابل تا پایان 
سال به اتمام خواهد رسید و مورد بهره برداری قرار می گیرد.

صفایی با ابراز خرسندی از اقدامات انجام شده از تمام دست اندرکاران 
این پروژه قدردانی کرد و گفت: مطالعات س��اخت ترمینال جدید و 
س��اختمان برج مراقبت از جمله برنامه های در دس��ت اقدام ش��رکت 
فرودگاه ه��ا و ناوب��ری هوای��ی ایران در فرودگاه زاهدان اس��ت که تا 
پایان س��ال انجام می ش��ود و در اوایل س��ال آینده به مرحله برگزاری 

مناقصه می رسد.

نوزدهمین نمایشگاه بین المللی لوازم خانگی با مشارکت بیش از ۴٠٠ 
شرکت داخلی و خارجی در محل دائمی نمایشگاه بین المللی تهران 
آغاز به کار کرد که در آن ش��رکت های آلمانی، چینی و ترکیه ای از 

جمله حاضران محسوب می شوند.
آمار شرکت های داخلی و خارجی حاضر در این نمایشگاه به ترتیب 
٣٩۴ و ٢٧ شرکت اعام شده  که در فضایی به وسعت ٢٨ هزارو ١١۶ 

مترمربع حضور یافته اند و به مدت چهار روز تا یکم اذر دایر است.
 دبیرکل انجمن صنایع لوازم خانگی ایران در حاش��یه این نمایش��گاه 
به ایرنا گفت: نمایشگاه امسال با شعار » بازارها باید از مرزها بگذرد« 

برگزار شده و در کنار پاسخگویی به همه نیازمندی های داخلی باید 
صادرات محوری در دستور کار قرار گیرد.

حبیب  الله انصاری « افزود: تعداد ش��رکت های حاضر نمایش��گاه در 
مقایسه با پارسال ٣۵ درصد افزایش نشان می دهد.

وی اضافه کرد: آنچه از شرکت های تولیدکننده لوازم خانگی در خواست 
شده همکاری مشترک با طرف های خارجی است.


